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ÜNİVERSİTEMİZ 41. AKADEMİK AÇILIŞINI YAPTI

Üniversitemiz İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi İşletme 
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Re-
cep Güneş ile İşletme bili-
mi, akademik çalışmaları ve 
gelenekselleşen uluslararası 
nitelikteki Ekonomi ve Siyas-
et Kongresi üzerine konuştuk.

İlahiyat Fakültesi tarafından 
düzenlenen Uluslararası Arap-
ça Çalıştayı’nda “Arapça Öğ-
renme ve Öğretme Teknikleri” 
konuşuldu.  2 gün süren Çalış-
tay’da yerli ve yabancı birçok 
akademisyen konuşmacı olarak 
katıldı.

İnönü Üniversitesinin 2015-2016 Akademik Yıl Açılış Töreni, 
Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezi’nde yapıldı.
Sabah saat 09.30’da Merkez Kampüsteki Atatürk Anıtı’na çelenk 
sunulması, saygı duruşunda bulunulması ve İstiklâl Marşı’nın 
okunması ile başlayan tören, Turgut Özal Kongre ve Kültür Mer-
kezi’nde devam etti. Törene, Malatya Valisi Süleyman Kamçı, 
Malatya Milletvekilleri Nurettin Yaşar ve Bülent Tüfenkçi, 2. 
Ordu Garnizon Komutanı ve Kurmay Başkanı Tümg. Avni Angun, 
Rektör Prof. Dr. Cemil Çelik, Fransa Rouen Üniversitesi Rektörü 

Ord. Prof. Dr. Cafer Özkul, Malatya Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Arif Emecen, ilçe ve belde belediye başkanları, kamu 
kurum ve kuruluşu temsilci ve yöneticileri ile sivil toplum kuru-
lu temsilcileri, fakülte dekanları, akademik personel ve öğrenciler 
katıldı. Bu yıl 41. Akademik Yılı’nı kutlayan İnönü Üniversite-
si’nde UNESCO ve BM Genel Kurulu tarafından 2015 yılının  
‘Uluslararası Işık Yılı’ olarak ilan edilmesi nedeniyle Fransa Rou-
en Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Cafer Özkul ‘Optiğin Bugünü ve 
Geleceği’ konulu açılış dersi verdi.    2’de

Günümüzde habere ulaşma 
kanallarının artması ve çeşit-
lenmesi ile gençlerin haberleri 
takibi de gelişmekte. Bu sayıda 
gençlere hangi mecralardan ha-
bere ulaştıklarını sorduk.

2005 yapımı bir Çağan Irmak 
filmi olan ve vizyona girdiği 
dönemde Türkiye’de 3,5 mil-
yon izleyici sınırını aşan “Ba-
bam ve Oğlum” üzerine bir 
kritik.

İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Cemil Çelik, Fas’ın 
Kazablanka şehrinde VI. Avra-
sya İpek Yolu Üniversiteler 
Konsorsiyumun’da “İnönü 
Üniversitesi Modeli”ni anlattı.

“Hukuka Genç Bakış Sem-
pozyumu” İnönü Üniversitesi 
ve İzmir Üniversitesi Hukuk 
Fakülteleri ile Malatya Barosu 
işbirliğinde İnönü Üniversite-
si’nde gerçekleşti.

İnönü Üniversitesi’nin Mu-
harrem ayı vesilesiyle gele-
neksel hale getirdiği Aşure 
dağıtımı, Merkez Kampüs Mu-
danya Meydanı’nda ve Battal-
gazi Kampüsü’nde yapıldı.
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Nezahat Erişmiş
Harun Kutlu

“Üniversitemiz Her Geçen 
Gün Markalaşıyor”

Törende konuşan Malatya Va-
lisi Süleyman Kamçı, “Bildiği-
niz üzere ülkemiz, son yıllarda 
küresel ölçekte etkin bir güç 
olma yolunda ciddi ve kararlı 
adımlar atmaktadır. Bu adım-
ların güvenirliliği ve sağlamlı-
ğı bilgiye talip olan, elde ettiği 
bilgiyi özümseyip paylaşabilen 
nesiller yetiştirmekle doğru 
orantılıdır. İşte hepimizin or-
tak sorumluluğu olan bu aydın 
neslin yetiştirilmesinde en bü-
yük pay üniversitelerimizindir. 
Bundan dolayı üniversiteleri-
mizin ülkemizin geleceğini, 
milletimizin umut ve düşün-
celerini inşa eden müesseseler 
olduğunu söylemek yerinde 
olacaktır. Her geçen gün mar-
kalaşan Üniversitemizin değe-
rini daha da ileriye taşımak için 
gösterdiğiniz azmin ve başarılı 
çalışmaların artarak devam et-
mesini diler, yeni akademik 
yılın hayırlı olmasını temenni 
ediyorum” ifadelerini kullandı.

Rektör Prof. Dr. Cemil Çelik, 
ülkemizin içinden geçtiği süreç 
ve yaşanan menfur terör saldı-
rılarında kaybettiğimiz şehitleri 
ve vatandaşlarımızı rahmetle 
anarak konuşmasına başladı. 
Çelik, “Her ne koşulda olursa 

olsun Türkiye’nin büyük devlet 
olduğuna ve her türlü sorunla 
baş edeceğimize olan inancı-
mızı muhafaza etmeye devam 
edeceğiz. Üniversite olarak 
yeni bir yıla girerken biraz daha 
büyümüş, biraz daha akademik 
olgunluğa kavuşmuş ve bel-
ki de ülkemizin en huzurlu bir 
üniversitesi olduğunun farkın-
dayız” şeklinde konuştu.

“41.000 Öğrenci Sayısına 
Ulaştık”

Bu yıl üniversitemizin 1322’si 
yabancı uyruklu olmak üzere 
toplam 41.000 öğrenci sayısı-
na ulaştığını dile getiren Çe-
lik, “Lisansüstü eğitim veren 
5 enstitümüze kayıtlı öğrenci 
sayımız 3500’lere yaklaştı. 
1600 akademisyenimizle 5800 
çalışanımızla, 1400 yatak kapa-
sitesine yaklaşan Turgut Özal 
Tıp Merkezimizle, Türkiye’de 
bir ilke imza atmış olan en yük-
sek kapasitedeki güneş enerjisi 
santralimiz ve daha birçok ye-
niliklerle yeni akademik yıla 
başlıyoruz.” dedi.
“Türkiye’de ve belki de Dünya-
da bir ilk olan Karaciğer Nakil 
Hastanemizi, güneş santralimi-
zi, ilk olan öğrenci merkezimizi, 
Akçadağ Meslek Yüksekokulu 
binamızı da bu yıl tamamla-
dık. Açık yarı olimpik yüzme 
havuzumuzun inşaatı Kasım 
ayı ortalarında tamamlanacak. 
İletişim Fakültesi ve Ziraat 
Fakültesi binalarımız ise 2016 

yılında tamamlanacak. Ayrıca 
Doğanşehir Belediye Başkanı-
mız, Doğanşehir Meslek Yük-
sekokulu’nun inşaatına başladı. 
Tahminimce önümüzdeki yıl 
Sürgü ve Doğanşehir Meslek 
Yüksekokulları burada öğre-
time devam edecek. Böylece 
tüm Meslek Yüksekokullarımız 
bizim yönetim dönemimizde, 
ilçelerinde modern binalarında 
hizmet vermiş olacak.” diyen 
Rektör Çelik,  Meslek Yük-
sekokulu binaların yapımını 
üstlenen işadamı ve hayırsever 
hemşehrilerinin tamamına, iste-
nen ödenekleri tahsis eden Tür-
kiye Cumhuriyeti Hükümetine, 
desteğini gördükleri milletve-
killerine teşekkürlerini sundu.

“Üniversitemizin Fakülte Sa-
yısı Artıyor”

Prof. Dr. Cemil Çelik, “İnönü 
Üniversitesi, Teknopark’ıyla, 
bölgemizin en büyük akademik 
hastanesi ve laboratuvar tesisle-
riyle, 360 yatak kapasiteli 3 ote-
liyle ve önümüzdeki yıl bitecek 
hizmet binalarıyla da gelişimini 
ve altyapısını tamamlamış bu-
lunuyor. Üniversitemizin fakül-
te sayısı bilindiği gibi Sağlık 
Yüksekokulumuzun, Sağlık 
Bilimleri Fakültesi’ne dönüştü-
rülmesi ile 14 olmuştur. Beden 
Eğitimi ve Spor Yüksekoku-
lu’muzun fakülteye dönüştürül-
mesi süreci de devam etmek-
tedir. Yine Üniversitemiz  bu 
yıl Havacılık Yüksekokulu’na 

da kavuştu ve önümüzdeki yıl 
öğrenci alacak. Bundan son-
raki hedeflerimiz de öncelik-
le bilim ve teknoloji üretmek, 
daha kaliteli eğitim vermek ve 
uluslararası işbirliklerini daha 
da ilerletmek  olacaktır.” di-
yerek  İnönü Üniversitesi’nin 
Türkiye üniversiteleri içinde 
birçok özelliğiyle öne çıkan, 
yurt dışında da tanınırlığı artan, 
onlarca dünya üniversitesi ile 
işbirliği içinde olan bir konum-
da oduğunu vurguladı. 
 
“Özellikle Araştırma Kalite-
miz Bu Yıl Daha da Yükseldi”

“Özellikle araştırma kalitemi-
zin bu yıl daha da yükseldiği-
ni sizlerle paylaşmak isterim. 
Üniversitemizde yürütülen 
TÜBİTAK destekli proje sayı-
sı 52’dir. Üniversitemizin bi-
limsel araştırma bütçesi bu yıl 
16,5 milyon TL tahsis etmiştir. 
TÜBİTAK  ve diğer desteklerle 
beraber 2015 yılında kullanılan 
desteğin kaynağı  20 milyon 
TL’nin üzerine çıkmıştır. Bu 
desteklerin yeterli olmadığının, 
proje kalite ve proje sayımızın 
artırılması gerektiğinin de far-
kındayız. 2015-2016 Akademik 
yılımızın öğrencilerimize, aka-
demisyenleri ve idari personeli-
mize ve de Malatyamıza hayırlı 
olması ve başarılı bir akademik 
yıl geçirmemizi diliyor, hepini-
zi saygı ile selamlıyorum.” di-
yen Çelik,  İnönü Üniversitesi 
olarak toplumun gelişmesi ve 

ilerlemesi yolunda üzerlerine 
düşen görevi ve barış içerisin-
de daha nice güzellikleri hayata 
geçirmeye devam edeceklerini 
dile getirdi.

“Optiğin Bugünü ve Gelece-
ği”

Açılış dersini vermek üzere ge-
len Fransa Rouen Üniversitesi 
Rektörü Ord. Prof. Dr. Cafer 
Özkul “Demokrasilerde kendi 
özelliklerimizi, renklerimizi, 
dilimizi, dinimizi, ayrı olan ta-
rafımızı yaşama ortamı olmalı 
ama gerektiğinde aynı renkleri 
birleştirip, ortak paydada birle-
şip, ulusal bir birlik halinde gü-
cümüzü göstermeliyiz. Bu çok 
önemlidir.” sözlerinin ardından 
Özkul, “Optiğin Bugünü ve 
Geleceği” başlıklı sunumunu 
yaptı. 2015 yılının UNESCO 
ve BM Genel Kurulu tarafın-
dan “Uluslararası Işık Yılı” 
olarak ilan edilmesinin konfe-
ransın  konusunu belirlemede  
etkili olduğunu ve kendisinin 
de uzun yıllar bu konuda bilim-
sel çalışmalar yaptığını belirten 
Özkul, optik biliminin tarihçesi 
ve tarihsel gelişimi, optik bili-
minin çeşitli hayat alanlarında 
uyguladığı ve üç temel buluşu 
olan lazer, fiber optik ve holog-
rafi konularında ayrıntılı bilgi-
ler verdi.  
Tören, Rektör Prof. Dr. Cemil 
Çelik’in Ord. Prof. Dr. Cafer 
Özkul’a hediye takdim etme-
siyle son buldu.

AÇILIŞ DERSİNİ PROF. DR. CAFER ÖZKUL VERDİ
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“Okuyoruz ama işin mutfağını göremiyoruz” 
diyen İletişim Fakültesi öğrencileri için yadsınamaz 
bir fırsat uygulama gazeteleri. İşi mutfağında öğren-
mek özellikle iletişim sektörü için önemli bir yer tut-
makla birlikte, bunun bilincinde hareket eden İletişim 
Fakültelerinin çıkarmış oldukları bu gazeteler ise  as-
lında geleceğe de birer yatırım.
Gelişen teknoloji ile özellikle son yılarda profesyo-
nelleşmeye başlayan uygulama gazeteleri, hem İleti-
şim Fakültelerinin hem de öğrencilerin gözdesi.  Öğ-
rencilerin teorideki bilgilerle kalmayıp öğrendiklerini 
uygulama imkanı buldukları bu yer, artık bir çok İleti-
şim Fakültesi’nde de mevcut. Ayrıca farklı fakültelere 
gönderilen gazeteler sayesinde farklı şehirlerdeki öğ-
rencilerin neleri nasıl yaptığı görülmekte, böylelikle 
de  öğrenciler kendilerini yetiştirme noktasında geli-
şimlerine katkı sağlamakta.
İnsan olarak yapımız gereği öğrendiklerimizi başkala-
rına duyurma ve  bilgilendirme ihtiyacı hissediyoruz. 
Geçmişten günümüze kadar kamuoyunu aydınlatmak 
için önemli bir araç olan basın, günümüzün vazge-
çilmezlerinden biri, gazeteler ise bunun için ideal bir 
yol. Uygulama gazeteleri de bu amaç doğrultusunda, 
insanları aydınlatma yolunda gelişimini sürdürmeye 
devam etmekte. Fakülte gazeteleri sayesinde öğrenci-
ler başka üniversitelerden haber alıp yine aynı şekilde 
başka üniversitelere de kendi üniversitelerini tanıtma 
fırsatı bulmakta.

Ekipten çok, tıpkı bir aile gibi..

Uygulama gazetelerinin sevilen taraflarından biri de, 
oraya ait olduğunuzu canı gönülden hissediyor olma-
nız. Ekip ruhunun getirdiği yakınlığın dışında, bir de 
ailenizi aratmayacak bir sıcaklık söz konusu. Öğren-
ciler, birlikte çalışıyor olmanın keyfine varmanın ya-
nında zamanla bazı şeylere hoşgörü göstermeyi öğ-
renmekte ve iş yaşamına kendini büyük bir titizlikle 
hazırlamakta. 
Cümlelerimi sonlandırıken, bende İnönü İletişim 
“Uygulama Gazetesi”nin bir ferdi olarak, uygulama 
gazetelerinin gerek basım, gerek materyaller olarak 
desteklenmesini ve bu gazetelerin olabildiğince ileri-
ye taşınabilmesini umut ediyor, keyifli okumalar dili-
yorum.

TÜBA KONFERANSI BU YIL İNÖNÜ’DE
Fahri Karaman
Harun Kutlu

Fen Edebiyat Fakültesi Kimya 
Bölümü tarafından hazırla-
nan ‘Kimyasal, Ekolojik ve 
Ekonomik Yönüyle Çözgenler’ 
konulu konferans, Fen-Edebi-
yat Fakültesi Süreyya Ay-
bar Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Konferansa 
Sivil Havacılık Yüksekoku-
lu Müdürü ve Kimya Bölüm 
Başkanı Prof. Dr. Bülent Alıcı, 
Fen-Edebiyat Fakültesi Dekan 
Yardımcısı Prof. Dr. Bayram 
Şahin, öğretim elemanları ve 
öğrenciler katıldı.
Türkiye Bilimler Akademi-
si (TÜBA) tarafından her yıl 
“Üniversite Konferansları” üst 
başlığıyla düzenlenen seminer-
lerden birine de bu yıl İnönü 
Üniversitesi ev sahipliği yaptı. 
Seminer, Organametalik Kimya  
alanında ulusal ve uluslararası 
bilim çevrelerinde saygın bir 
yeri olan, 2002 TUBİTAK Bil-
im Ödülü sahibi, 2008 yılından 
beri TÜBA asil üyesi olan, 
çalışma alanı ile ilgili uluslar-

arası hakemli dergilerde 300’e 
yakın makalesi bulunan ve aynı 
zamanda katalizör Prof. Dr. 
Bekir Çetinkaya tarafından ver-
ildi.

“Su, Toksin İçermediği ve 
Yanıcı Olmadığı İçin Ucuz 
Çevre Dostudur”

Konuşmasına, “Sürdürülebilir 
kimya nedir, neden gereklidir” 
sorusuyla başlayan Prof. Dr. 
Bekir Çetinkaya, kimya uygu-
lamalarında oluşan olumsuz du-
rumların ve çevreye zararlarının 
dünya kamuoyunda 1970’li 
yıllarından sonra tartışılma-
ya başlandığını, ülkemizde 
de bu konuya gerektiği kadar 
önemin verilmediğini belirtti. 
Çetinkaya, “Kimyasal çalışma-
larda çevreye olan zararı azalt-
mak için mümkünse çözgen 
ya da su kullanmak gerekiyor. 
Su, toksin içermediği ve yanıcı 
olmadığı için ucuz ve çevre 
dostudur.” şeklinde konuştu. 
Çözgenin başka bir maddeyi 
çözmek/saflaştırmak için kul-
lanılan sıvı ya da katı maddeler 

olduğunu belirten Çetinkaya, 
“Organik çözgenler yerine su 
kullanılsa tasarruf sağlana-
bilir. Kimya Endüstrisi üzer-
inde çevre baskısı, STK (Sivil 
Toplum Kuruluşu) duyarlılığı, 
yasal düzenlemeler, çevreye 
etkileri vb. durumlar sonucu 
kimyada çözgene alternatif 
çalışmalar yapılması kimyasal 
çalışmaların çevreye olan zara-
rlarını en aza indirebilir.” dedi.
Son olarak Yeşil  Kimya’nın 
12 prensibine dikkat çeken 
Çetinkaya, mevcut kirlilik so-
runlarını ortadan kaldıracak 
tehlikeli kimyasalların azaltıl-
ması, güvenli çözücüler, enerji 
tasarrufu, yenilenebilir besin 
kaynaklarının kullanımı, katal-
izler, kirliliği önlemenin izlen-
mesi ve çözümlenmesi, yeşil 
kimya kurallarına uyulması ve 
katalizörün önemi gibi konu-
lara değinerek konuşmasını 
sonlandırdı.
Seminer sonunda, Prof. Dr. 
Bekir Çetinkaya’ya, Prof. Dr. 
Bülent Alıcı tarafından plaket 
ve hediye takdim edildi. 
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ULUSLARASI ARAPÇA ÇALIŞTAYI İNÖNÜ’DE YAPILDI
Fahri Karaman
Pınar Kalkandelen

İlahiyat Fakültesi’nin orga-
nize ettiği Uluslararası A-
rapça Çalıştayı 3-4 Ekim ta-
rihleri arasında gerçekleştiril-
di. Açılış törenine Rektör 
Vekili Prof. Dr. Davut Özbağ, 
Rektör Danışmanı Doç. Dr. 
Cafer Mum, İlahiyat Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Fikret Kara-
man, Malatya Müftüsü Ümit 
Çimen, Arap Dili ve Belâga-
ti Ana Bilim Dalı Başkanı 
Doç. Dr. Sabri Türkmen, yurt 
içinden ve yurt dışından çok 
sayıda bilim adamı ile öğren-
ciler katıldı. İlahiyat Fakült-
esi Konferans Salonu’ndaki 
açılış töreniyle başlayan ve ilk 
gün oturumlarıyla devam eden 
Çalıştay’ın ikinci gün oturum-
ları ise Kalegöl Otel’de yapıldı.
Açılış programı, İlahiyat Fakül-
tesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Sabri Türkmen’in selamlama 
konuşmasıyla başladı. Türk-
men konuşmasında, Çalıştay’ın 
düzenlenmesinde desteklerini 
esirgemeyen İnönü Üniversite-
si Rektörüne, İlahiyat Fakültesi 
Dekanına, akademik ve idari 
personele ve tüm fakülte çalışan-
larına teşekkürlerini iletti. 

Prof. Dr. Fikret Karaman, Tür-
kiye’den ve yurt dışından ge-
len fakülte hocalarıyla beraber 
öğrencilere Arapça’yı kısa, öz ve  
pratik imkânlardan yararlana-
rak hızlı ve yaralı olacak biçim-
de öğretilebileceği  üzerine  
çalıştay boyunca iyi kararlar 
almayı ümit ettiğini belirtti.

“Arapça Öğrenmek Artık 
Daha Cezbedici”

Rektör vekili Prof. Dr. Davut 
Özbağ, “Son yıllarda ülke-
mizde yaşanan sosyal ve siya-
sal gelişmeler Arapça’nın öğre-
nilmesini daha da cezbedici 
hale getirdi. Özellikle İlahiyat 
Fakültelerinde Arapça öğren-
meye yeterli zaman ayıran, çaba 
sarf eden akademik personel ve 
öğrenci bulunmasına rağmen 
istenen ve beklenen düzey-
de bir başarı sağlanamadığı, 
işin uzmanları ve saha uygu-
layıcıları tarafından dillendiril-
mektedir. Bütün bu sebeplerden 
dolayı İlahiyat Fakültelerinde 
Arapça öğrenme ve öğretme 
yöntemlerinin tekrar gözden 
geçirilmesi zaruretinin hâsıl 
olduğu açıkça sizler tarafından 
ifade edilmektedir.” dedi.
Program ‘Neden Arapça?’ pan-

eliyle devam etti. Türkiye Diya-
net Vakfı 29 Mayıs Üniversitesi 
Arap Dili ve Belagatı Öğretim 
Üyesi Yrd. Doç. Dr. İbrahim 
Helalşah’ın yönettiği panelde, 
Ürdün Amman Kast Arap Dili 
Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. 
Khaled Abuamsha, El İslamiye 
Üniversitesi Arap Dili Yüksek 
Okulu Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Hedaye İbrahim konuştu.
Doç. Dr. Khaled Abuamsha 
konuşmasında, Türkiye’de İ-
lahiyat Fakülteleri’nin dışında 
Arapça eğitimi veren birçok 
merkezin olduğunu ancak bu 
merkezlerin Arapça öğretimi-
yle  ilgili ortak bir bakış açısın-
da birleşmediklerini, hocaların 
ve öğrencilerin Arapçayla ilgili 
farklı bakış açılarına sahip old-
uklarını, en önemli problemin 
de bundan kaynaklandığını if-
ade etti. Abuamsha, farklı yer-
lerde  farklı eğitim metotlarıy-
la yapılan Arapça öğretiminin 
başarılı olmadığını vurguladı. 

“Arapça, Dünyada En Yaygın 
Dil”

Panelist Doç. Dr. Hedaye İbra-
him konuşmasında,  Arapça’nın 
dünyada en yaygın dil ol-
duğunu ve kendi tabiatıyla 
yaygın hale geldiğini ifade 

ederek “Arapça gerçekten siya-
si güçlerle desteklense varlığını 
daha fazla hissettirir ve yaygın 
hale gelir.” şeklinde konuştu. 
Doç. Dr. Hedaye İbrahim ay-
rıca, Arapçanın aslında öğreti-
cilerinin zorlaştırdığından çok 
daha kolay olduğunu, biz bu 
zorlaştırmalardan Arapçayı 
soyutladığımız zaman A-
rapçanın daha kolay bir şekilde 
öğretilebileceğini dile getirdi. 
Panelde değerlendirme 
toplantısının da içinde yer al-

dığı toplam 5 oturum gerçekleş-
ti. Panelin ardından İlahiyat 
Fakültesi kütüphanesine kitap 
bağışında bulunanlara Prof. Dr. 
Davut Özbağ tarafından teşek-
kür belgesi dağıtıldı. Yurt için-
den ve yurt dışından toplam 25 
bilim adamının davet edildiği 
Çalıştay’ın çok verimli geçtiği, 
buradan çıkan sonuçların İl-
ahiyat Fakültesindeki Arapça 
öğretimine çok olumlu kat-
kılar sağlayacağı kaydedildi.
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“BU MESLEKTE ASLA VARACAĞINIZ BİR DURAK YOK”

Medya sektörünün tecrübeli isimlerinden olan Deniz Satar ile gerçekleştirdiğimiz röportajda Satar,  sunuculuk hayatına nasıl başladığını 
ve mesleğe dair düşüncelerini gazetemizle paylaştı. Henüz yolun başında olan öğrenciler için staj döneminin kazanımlarına değinen 

başarılı sunucu , mesleği mutfağında öğrenerek deneyim kazanmanın önemine vurgu yaptı.

“
“Yol da sensin, 
kurallar da”

Nazlı Genç

Sunuculuk, hayatınıza nasıl 
girdi?

Liseden yeni mezun olmuştum. 
Üniversite sınavım o kadar da 
güzel geçmemişti. Sıcak bir 
İzmir gününde o sıralarda Tür-
kiye’ye tatile gelen halamla 
birlikte televizyon kanallarını 
geziniyorduk. İzmir’in yerel 
kanallarından birinde pat diye 
bir ilana denk geldik. Sunucu 
bir kız, sıradaki şarkıyı an-
ons etmeden önce yeni sunucu 
alacağını duyurmuştu. Hep der-
im; en iyi profesyonelliğin te-
mellinde iyi bir amatör ruh yat-
malı. Kalktık ertesi gün Kordon 
Tv’ye gittik. İzmir’de fiziğinin 
düzgün ve diksiyonun iyi ol-
ması bir şans değil. O şehirde 
doğanlara verilen bir nimettir 
bu. Ertesi gün yayın eğitimi ve-
rip aynı hafta yayına çıkarttılar. 
Tabi yaş 18. 3 ay çalıştım. İ-
nanılmaz keyif aldım ve bu iş 
bana göre dedim. İşi bırakıp he-
men üniversiteye hazırlandım. 
3 yıl sürdü bir üniversiteyi ka-
zanmam. Üniversite’yi kazanır 
kazanmaz da devam ettim.

Sunuculuk mesleği hakkın-
da neler söyleyebilirsiniz? 
Vazgeçilmez çizgileri var mı?

Kendini ifade etmekten öte çok 
daha iyi ifade edenlerin mesleği 
bana göre. Bir olayı anlatırken, 
kendini anlatırken, başkasını 
anlatırken onu yaşayanların 
mesleği. Çok iyi bilenlerin 
değil, çok iyi ifade edenler-
in yapabileceği bir iş. Tabi 
bu, bilgi olmadan da olur an-
lamına gelmesin. Çizgileri ise 
kişinin kendini bildiği sürece 
yok. Yol da sensin kurallar da.

Kariyerinizin zirvesinde 
olduğunuzu hissediyor 
musunuz? Gidilecek daha 
yolunuz var mı?

Kesinlikle öyle. Bu mes-
lekte asla varacağınız bir du-
rak yok. Ve hiçbir zaman oto-
bana çıkmıyorsunuz.  Bazen 
deniz manzaralı bir uçurumda, 
bazen tehlikeli virajlarda, ba-
zen de henüz yolu bile olma-
yan yerlerden geçiyorsunuz. 
Ama hep yol alıyorsunuz. 
En güzeli de bu olsa gerek.

Bir spikerin olmazsa ol-
mazları neler sizce?

İnsanlar her zaman işi öğre-
nir. Diksiyonunu geliştirebilir. 
Konunun uzmanı olabilir. Ama 
her meslekte olduğu gibi bu işte 
de insan olabilmek, varoluşsal 
süreci kendi içinde olabildiğince 
erken edinmek, hırslardan 
uzak kalabilmek ve kendini 
her zaman geliştirmek önemli.

Spor programı sunuyor-
sunuz. Maçlardan önce özel 
bir hazırlığınız var mı?

Evet, hafta sonu 2 saat canlı 
yayınlanan bir spor programını 
sunuyorum. 2 saat ciddi bir 
süre ve hazırlıksız çıkma gibi 
bir lüksüm olmuyor. Zaten 
program olmadığı zamanlarda 
da oldukça keyifle izliyorum 
maçları. Notlarımı mutlaka 
alırım. Eğer yayınım yoksa mut-
laka statta izlemeye giderim. 

Selçuk Üniversitesi İletişim 
Fakültesi mezunusunuz. 
Anadolu’da veya ülkemizin 
Doğu Bölgesi’nde yer alan 
İletişim Fakültelerine karşı 
oluşan önyargılar konusunda 
ne düşünüyorsunuz?

Bana en çok sorulan sorulardan 
biri bu. En keyifle cevapladığım 
soru da diyebilirim. Asıl olan 
her zaman sizsiniz. Şehirl-
er, çocuklar gibidir. Bazıları 
zengin, bazıları fakir, bazıları 
uslu, bazıları yaramaz, bazıları 
çok aileli, bazıları ise kimsesiz. 
Onlarla büyüdüğünüzü ve bir 
gün yollarınızın ayrılacağınızı 
hissettiğinizde emin olun size 
kattığı, öğrettiği, beslediği çok 
şey olduğunu göreceksiniz. 
Keza siz de onun büyüyüşüne 
ortak olacaksınız. Ve başka bir 
şehre gittiğinizde ne kadar da 
büyüdüğünüzü hissedeceksi-
niz. Kendinizi geliştirdiğiniz 
sürece, kendinize siz bir şey-
ler kattığınız sürece aslolan 
şeyin kendiniz olduğunu göre-
ceksiniz. Çünkü büyük şehir-
ler, büyümüş çocukları sever. 

Batıda olan İletişim Fakülte-
lerine göre değerlendir-
diğinizde, öğrencilerin sizin 
gibi başarılı bir spiker olması 
ya da başka alanlarda zirveyi 
zorlaması olağan değil mi?

Değil. Son İzmir seyahatim-
de acı olarak şunu gördüm; 
doğu-batı fark etmiyor, yeni 
nesil cümleleri yuvarlayar-
ak konuşuyor. Diksiyon ded-
iğimiz şey eğitilebilir. Aileden, 
şehirden bir seviyeye kadar 
torpilin olabilir ama hayat 
her zaman kendini geliştiren-
lerden, çok çalışanlardan yana.

Üniversite döneminde birçok 
yerel ve ulusal televizyon 
kanallarında staj yapma im-
kanınız olmuş. Yaptığınız s-
tajların meslek hayatınız-
da size nasıl getirileri 
oldu? Öğrencilere mut-
laka stajyerlik yapma-
larını öneriyor musunuz?

İnsan tanıdım. Mesleği, gerçek-
ten para kazanmadıkça, gerçek 
hayatta geçim kaynağınız ol-
madan tam anlamıyla öğre-
nebilmeniz mümkün değil. 
1 ayda 3 ayda olacak şeyler 
değil. Staj dönemi demek, 
okuduğun bölümü meslek 

hayatında tanımak, onunla 
tanışmak demek. Uzun bir yola 
çıkarken, ömür boyu o yolu 
onunla gidip gitmeyeceğine 
karar vermek demek. Kesin-
likle olması gereken, ne kadar 
kısa sürede tanışırlarsa o ka-
dar kısa sürede karar verirler. 

Fanatik Gazetesi’nde 
editörlük yapıyordunuz. 
Editörlük hakkında nel-
er söyleyebilirsiniz? Zor-
landığınız ve keyif aldığınız 
yönleri neler?

Televizyona yoğunlaşmaya 
başlamamla birlikte Fana-
tik Gazetesi ile yakın bir süre 
önce yollarımız ayrıldı. 3 yıla 
yakın bir süre orada editördüm. 
Eğer bu sektörü düşünen ar-
kadaşlarım varsa, hayatının bir 
dönemini gazete ile geçirmeli. 
Editörlük, sadece yazmakla il-
gili değil. Çok araştırmak, bil-
mek, öğrenmek, zinde tutmak 
ve parasız kalmakla ilgili. İn-
sana ne kadar çok şey katıyor 
tahmin bile edemezsiniz. 

İlk canlı yayınınızı hatırlıyor 
musunuz? Kısaca anlatır 
mısınız?

18 yaşındaydım. Temmuz ayıy-
dı. Sıcaktı. Cümleleri tek tek 
ezberlemiştim. Son 3 sayıldı ve 
“Yayın” denildi. Ben de ezber-
lediğim ne kadar cümle varsa 
unuttum. Ne söylemek istiyor-
sam onu söyledim. Konuyla il-
gili tabi. Ve geride kalan yayın-
larımda hep bunu yaptım. Yıllar 
sonra bunun yayıncılık alanın-
da adını öğrendim: samimiyet!

Sporla  aranız nasıl? Sadece 
spiker olarak mı ilgileniyor-
sunuz? Boş zamanlarınızda 
amatör de olsa uğraştığınız 
spor dalları var mı?

Düzenli olarak tenis oynu-
yorum. Eski lisanslı basket-
bolcu ve hentbolcuydum. 
Gün içinde hiçbir spor ak-
tivitesi yapamazsam eğer 1 
saat sahilde yürürüm. Sağlam 
kafa, sağlam vücutta bulunur.
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“HEM EKONOMİYE HEM BİLİME KATKI SAĞLAMIŞ OLUYORUZ”
Üniversitemiz İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi İşletme Bölüm Başkanlığı’nı yürüten Prof. Dr. Recep Güneş ile yaptığımız söyleşide 
İşletme bölümü üzerine bilgiler aldık. Aynı zamanda ilk ikisinin Üniversitemiz İ.İ.B. Fakültesi bölümleri tarafından düzenlendiği ve bu yıl da 
3.’süne İşletme bölümünün ev sahipliği yaptığı uluslararası nitelik taşıyan “Turgut Özal Ekonomi ve Siyaset Kongresi” hakkında konuştuk.

Pınar Kalkandelen
Harun Kutlu

3.’sü düzenlenen Uluslar-
arası Siyaset ve Ekonomi 
Kongresi’nden bahsedelim. 
Kongre’nin Düzenleme Ku-
rulu Başkanıydınız. Kongre-
de hangi konulara değinildi? 
Kongrenin içeriğinden ve 
amaçlarından biraz bahsede-
bilir misiniz?
Turgut Özal Ekonomi Siyaset 
Kongreleri her 2 yılda bir, her 
dönem fakültemizin başka bir 
bölümü tarafından düzenlenen 
bir kongredir.  İlk kongre İktisat 
Bölümü tarafından yapılmıştı.  
Çünkü o dönemin koşullarında 
ekonomik krizin ortasında veya 
devamında olan ve iktisadi poli-
tikaların ön plana çıkarılması 
gereken bir ortam bulunmak-
taydı.  Bu Kongrede genel olar-
ak ekonomi ile ilgili konular 
tartışıldı. Yurtdışından ve yurt 
içinden çok sayıda bilim adamı 
katılıp görüşlerini açıkladılar. 
2 yıl sonra Siyaset Bilimi ve 
Kamu Yönetimi Bölümü, bu 
kongrenin 2.’sini düzenledi. 
Kongrede Kamu Yönetimi ve 
Siyaset Bilimi alanında bi-
lim adamları, Türkiye’deki 
Kamu Yönetimi ve Siyaset 
Bilimi konularını tartıştılar. 
Kongrenin 3. defa düzen-
lenme görevini İşletme Bölümü
üstlendi. Sırayla düzenle-
diğimiz etkinliği, bu yıl üniver-
sitemizin 40. Yılı dolayısıyla 
geçen sene, yani 2014’te yap-
mamız gerekiyordu ama daha 
iyi olur  düşüncesiyle 3.’üncüyü 
2015’te gerçekleştirdik. 
Kongrenin ana teması “Ku-
rumsallaşma ve Kurumsal 
Yönetim”, yani kurumsallaş-
ma veya kurumsallaşamama. 
Kurumsal yönetimdeki te-
mel amaç, gerek özel sektör 
işletmelerinde gerekse kamu 
kurumlarında yönetimde 
“şeffaflık” ve “hesap verile-
bilirlik”tir. Bunlar kurumsal-
laşmanın temel ilkelerinden 2 
tanesidir. Kurumsallaşma ba-
sit bir tanımlama ile faaliyeti-
ni prosedürlere bağlamaktır. 
Kamu veya özel sektör yöneti-

minde bu iki konu geçerliliğini 
korumaktadır. Bir mamulün 
veya hizmetin üretilmesinden 
tüketiciye sunulmasına kadar 
geçen tüm süreçlerde işletme 
sahipleri, ortaklar ve diğer il-
gili tarafların, kısaca toplumun 
haklarını korumak için kamu 
veya özel sektör kurumları şef-
faf olmalı ve hesap verilebilir 
bir yönetim biçimini oluştur-
malıdırlar. Bugün işletmele-
rin sahipleriyle yöneticileri bir-
birinden ayrılmıştır. Yöneticilik 
ve işletme sahipleri birbirinden 
görev, sorumluluk ve menfaat 
açısından ayrılmış durumdadır. 
Bugün dünya ülkelerine bak-
tığımızda öyle işletmeler var 
ki işletme sahipleri işletmeyi 
kurmuşlar ama kurucu ortak-
larından varislerinin hiçbi-
ri bu işletmede ortak olma-
maktadır. Dünya devi işletme-
ler faaliyetlerini sürdürürken, 
işletmenin sahiplerinden hiç 
kimse şu anda yönetimde veya 
ortakları arasında olmayabilir. 
Türkiye de SPK mevzuatına 
göre 250’ den fazla ortağı olan 
işletmeler halka açık işletme 
olarak kabul edilmiştir. Halka 
açık işletmeler, şirket ortakları-
na ve halka bilgi vermek zo-
rundadır. İşte bu bilgiyi hesap 
verebilirlik ve şeffaflık ile yani 
kurumsallaşmayla ifade ede-
biliyoruz. Bu yılki kongremizin 
konusu da işte tam bu konuy-
du. Tabi ki kamu kurumları da 
böyle yönetilmesi gerekmek-
tedir. Örneğin üniversite yöne-
timleri ele alındığında; yönetim 
ne kadar kapalı olursa o kadar 
fazla problem çıkıyor. O halde 
kamu kurumları yönetimleri 
de herkese açık olursa o kadar 
hesap verebilirliği de artmış 
ve dolayısıyla yönetim şekli 
kendiliğinden oluşmuş olacak-
tır. Bir kamu kurumu olarak en 
küçük bir devlet memurundan 
başlayarak bütün devlet kurum-
larında oluşması ve kurumlaş-
ma felsefesinin kurumlarımıza 
yerleşmesi gerekiyor. İşte biz 
3.’üncü Turgut Özal Ekonomi 
ve Siyaset Kongresi’nde ku-
rumsallaşma üzerinde durduk. 
Nedir kurumlaşma ve kurumsal 

yönetim? Bunun ölçüleri ve 
kriterleri nedir? İşletmelerin ve 
kamu kurumlarının bunu nasıl 
yönetilmesi gerekiyor? soru-
larına cevaplar arandı.
Bir de bu tür kongrelerin bölge-
leri, şehirleri, üniversiteleri 
tanımak, akademisyenlerle te-
orisyenleri ve uygulayıcıları 
bir araya getirmek gibi bir 
başka özelliği daha var. Yani 
şirketlerdeki uygulayıcıları, yö-
neticileri, akademisyenleri; bu 
iş üzerinde düşünen, çalışan, 
yazı yazan kişileri bir araya ge-
tiriyoruz. İnsanlar fikir alışve-
rişinde bulunuyor. Dolayısıy-
la hem ekonomiye hem de bi-
lime katkı sağlamış oluyoruz. 
Bu sempozyumdaki amacımız 
buydu. 1 Temmuz 2012 ta-
rihinde yürürlüğü giren Yeni 
Türk Ticaret Kanunu’nda da 
kurumsallaşma üzerinde önce-
likle durulmaktadır. 5018 sayılı 
kanunda da devlet mali yöne-
timi “şeffaflaşma” ve “ hesap 
verebilirlik” açısından önemli 
uygulamalar getirmiştir. Birçok 
işletme kurumsal yönetim ilke-
lerini uygulamak için zorunlu 
olarak çalışmalar yapmak zo-
runda kalmıştır. 

Kongrenin 2.’si de 2012 yılın-
da düzenlenmişti.  Kongr-
eye birçok akademisyen ve 
araştırmacı bir araya geldi. 
Bu küresel değişim çeşit-
li alanlarda yansımaları 
konuşuldu. Bu kongreden bi-
raz bahsedelim.
Turgut Özal Ekonomi ve Siya-
set Kongreleri’ni fakülte ola-
rak düzenlemiyoruz. Yani her 
bölüm kendisi düzenliyor ve 
kendi bölümüyle ilişkili tema-
ları kongrenin içeriğine koyu-
yor. Örneğin İktisat 

Bölümü’nün kongre düzenle-
diği tarihte, yani 2008 yılından 
sonraki 2010 yılı dolayları 
zamanı ekonomik krizler 
vardı. Dolayısıyla kongrenin 
ana teması küresel krizler ve 
ekonomik yönetişim üzerine ol-
muştu. 2008 krizinin etkilerin-
in devam ettiği süreçte küresel 
krizlerin ülke ekonomileri üze-
rindeki etkileri ve çözüm öne-
rileri detaylı olarak tartışılmıştı. 
Siyaset Bilimi ve Kamu Yöne-
timi bölümünün ana teması, 
o dönemdeki popüler konu-
lardan küreselleşme ve küre-
selleşmenin ekonomi ve siya-
set üzerine etkileriydi. Bizim 
alanımız da işletme olduğu için 
ana temamız kurumsallaşma 
ve kurumsal yönetim alanı ile 
ilgili olmuştur. Zannediyorum 
önümüzdeki dönemlerde,  
fakültemizde faal olarak eği-
timlerini sürdüren ve bu 
kongreyi yürütülmesini 
üstlenmeyen bölümlerden -U
luslararası İlişkiler, Maliye, 
Ekonometri gibi- de tek başına 
bir bölüm veya iki bölüm ile 
birlikte alanlarına ait bilimsel 
tema ile düzenleyeceklerdir.
Kongre ile ilgili bir sıkıntımızı 
da belirtmek isterim. Turgut 
Özal, Türkiye’nin önde ge-
len tanınmış siyasetçilerin-
den birisidir ve Malatyalı’dır. 
Turgut Özal Ekonomi ve Si-
yaset Kongresi dediğimizde, 
bunu biz biliyoruz ki bu Tur-
gut Özal’a ait olan bir ekonomi 
ve siyaset kongresi değildir.  
Kongrenin adı ilk başlangıç-
ta böyle konulmuştu ancak 
dışarıdan bakıldığında sanki 
Turgut Özal’ın ekonomik ve 
siyasi hayatı incelenecek şek-
linde bir algı uyandırıyor. Bu 
yanlış algılamadan ötürü bu 
yılki kongremize çok bildiri 
alamadık. Kongreye bildiri 
ile katılmak isteyenler, Tur-
gut Özal ile kurumsallaşma 
arasında işletme bazında bire-
bir ilişki kurulmasında zorluk 
çekildiğini açıkça ifade ettiler. 
Bilimsel olarak beklediğimizin 
biraz daha altında makale sayısı 
alabildik. O nedenle bundan 
sonra kongreyi düzenleyecek 

olan bölümlere uygun olur-
sa daha şık olur kanaatinde-
yiz. Eğer kongrenin adı, Tur-
gut Özal Ekonomi ve Siyaset 
Kongresi olacaksa, bu temayla 
Turgut Özal’ın ekonomik ve 
siyasi görüşlerinin tartışıldığı 
bir çerçevenin daha uygun ol-
acağını düşünüyorum.  Kongre 
genel başlıkla yapılması gere-
kiyorsa, o zaman kongrenin 
adının yeniden gözden geçiril-
mesi gerekmektedir. 

Geçmişten bugüne Uluslara-
rası Siyaset ve Ekonomi Kon-
gresi’nin gelişimi ve akadem-
iye katkıları hakkında neler 
söylemek istersiniz. Sizce 
kongre amacına ulaştı mı? 
Gelen tepkiler nasıl?
Tabi ki düzenlenen her kongre 
kendi içerisinde amacına mut-
laka ulaşır. Ancak, kongreler 
bir taraftan bilimsel çalışma-
ların tartışıldığı yer olurken, 
diğer taraftan akademik hayat-
ta başarılı olmanın yollarını da 
oluşturur. Genç akademisyen 
arkadaşlarımız, eserlerinden 
tanıdıkları hocalarını görme ve 
tanıma fırsatı bulmaktadır. Ay-
rıca Türkiye’deki şirketlerde 
yöneticilik yapanların deney-
imleri teori ile karşılaştırılmaya 
çalışmaktadır. Kongremiz bu 
açıdan, açılış oturumunda TİDE 
Danışma Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Ömer Lalik’in başkanlığın-
da Sabancı, Doğuş, Deloitte 
ve Finansbank yetkililerinin 
katılımıyla “kurumsal yöne-
tim ve kurumsallaşmada risk 
yönetimi ve iç denetimin artan 
rolü: Reel sektör uygulamaları” 
konulu panel ile uygulamacılar 
ile teorisyenleri bir araya ge-
tirmiştir. Çok yoğun geçen 
toplantı süresince bilimsel et-
kinliklerin yanı sıra, bölgemi-
zin turizm alanları, Malatya’nın 
misafirperverliği, yöresel ye-
mekleri, kültürü, eğitimi ve 
genel anlamda Malatya’yı 
tanıtmak ayrı bir amacımız 
olmuştur. Özellikle İşletme 
bölümünün yapmış olduğu et-
kinliklere katılamayan akadem-
isyenlerin katılamadıklarından 
dolayı üzüntüleri uzun yıllar 

“
Kamu Kurumları 

Yönetimleri Herkese 
Açık Olursa O kadar 
Hesap Verilebilirliği 

Artmış Olur
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konuşulmaktadır. Kongre-
mize katılanlar Malatya’da 
düzenlenecek başka bir kongre-
de tekrar bulunmayı isterken, 
katılamayanlar ise bir sonraki 
kongre takvimini sormaktadır. 
Bunun da 40’ıncı Yıl adı-
na üniversitemizin tanıtımı 
açısından önemli olduğunu 
düşünüyorum. 

Fakültenizin geleceğe yönelik 
projeleri var mı? Yoksa sa-
dece var olan projelerin de-
vamı mı gelecek?
Fakülteleri, kendi bilim dal-
larında bilgiyi üreten, bu bilgi-
yi paylaşan ve öğrencilerine 
aktaran, öğrencileri yetiştiren 
bir kurum olarak görüyoruz. 
Amacımız piyasada rekabet 
edebilecek düzeyde öğrenci 
yetiştirebilmektir. Yani Türki-
ye’de bizden çok iyi üniversi-
teler olmasına rağmen KPSS-
A’da muhasebede 20’lerde 
olmak başarı sayılır. Fakülte 
olarak baktığınızda tabi ki bir 
bölümün başarılı olması her 
zaman yetmiyor. İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi olarak 
başarıyı artırmamız gerektiğini 
düşünüyorum. İşletme Bölümü 
olarak bir takım bilimsel faa-
liyetlerde bulunuyoruz. Üniver-
sitemizde, öğrenci potansiyeli 
ve başarısı açısından fakülte-
miz ele alındığına hemen he-
men en yoğun fakültelerden 
birisiyiz. Birinci ve ikinci eği-
tim kontenjanlarımız çoğun-
lukla dolmaktadır.  Bunun 
yanında İşletme Bölümü ola-
rak Sağlık Kurumları İşletme-
ciliği Yöneticiliği’nde Uzaktan 
Eğitim Tezsiz Yüksek Lisans 

ve sanayi kesimindeki yöneti-
ciler ve uygulayıcılara İşletme 
Tezsiz Yüksek Lisans eğitimi 
verilmektedir.  Ayrıca, tezli 
yüksek lisans ve doktora eği-
timlerimiz hemen her bölümde 
yürütülmektedir. Bu eğitimle-
rimiz ile günümüze kadar Doğu 
ve Güneydoğu’da bulunan 
birçok üniversiteye akademik 
personel yetiştirme faaliyetimiz 
ile Elazığ Fırat Üniversite-
si ve Adıyaman Üniversitesi 
ile ortaklaşa yüksek lisans p-
rogramımız da öteden beri 
devam etmektedir. Tabii ola-
rak her bölüm hakkında ilgi-
li bölüm başkanları veya de-
kanlık kadar fikir sahibi olabil-
mem ve bilgi verebilmem doğ-
ru olmayabilir. Ancak İşletme 
bölümü olarak, önümüzdeki 
yıllarda yine bilimsel etkin-
likler ile bölgeye hizmet faa-
liyetlerini sürdüreceğimizi, 
kendi elemanlarımızın akade-
mik olarak yükselmesine katkı 
sağlayacağımızı ve bunların 
devam edeceğini söyleyebili-
rim.  Bu tür faaliyetleri bölümüz 
öğretim üyeleri ile birlikte 
yürüteceğimizi düşünüyorum. 

Fakültenize bağlı uluslara-
rası hakemli “Akademik Yak-
laşımlar” dergisi bulunuyor. 
Bu derginin içeriğinden ve 
künyesinden bahsedebilir 
misiniz?
Her fakültenin kendi misyonu 
ve diğer üniversitelerdeki 
fakültelerin bu misyona uygun 
olan bilimsel faaliyetlerinin 
yayınlandığı bir derginin ol-
ması gerektiğini düşünüyorum.  
Nihai olarak bilim insanları ve 

uygulamacılar bilimsel olarak 
çalışıp bir şeyler üretiyorlar. 
Ortaya çıkan bilimsel sonuçları 
yazıya dökemedikten sonra ge-
lecek nesillere ulaştırmanız pek 
fazla mümkün olmamaktadır. 
Yani insan olarak baktığınızda 
kafamıza doldurduğumuz bil-
gilerin bizimle birlikte gitme-
sinin bize hiçbir faydası yok. 
Bunu bir şekilde, bizden sonra 
gelecek olan nesillere aktar-
mak zorundayız. Zaten bilimin 
felsefesinin temeli de budur. 
Ya da bir öğretim üyesinin or-
taya çıkardığı ve topluma hiz-
met sağlayacağını düşündüğü 
bir bilgiyi topluma kazandıra-
madığı sürece o bilginin bir 
başkasına, belki de kendisine 
bile faydası olmayacaktır. O 
nedenle mutlaka her fakültenin 
bir dergisinin olmasında fay-
da bulunmaktadır. Dergimiz 
Sosyal Bilimler alanında yayın-
lanan bir dergidir. Uluslararası 
nitelikte online bir e-dergidir.  
Günümüzde dergiler fiziki 
olarak basılmak yerine dijital 
ortamlarda yayınlanmaktadır. 
Bugün dijital ortamda her türlü 
bilgiyi,  her okuyucu, her zam-
an ve her ortamda paylaşabilme 
imkânına sahip. O nedenle 
akademik dergimizin dijital bir 
ortamda paylaşılmasının daha 
kolay ve maliyetinin daha ucuz 
olduğunu düşünüyoruz. Bir 
başka konu da dergiler akade-
mik yükselmelerde önemli yer 
tutmaktadır. Akademik yük-
selme kriterlerinde uluslararası 
dergilerde yayın yapılma zo-
runluluğu, yayın yapılan der-
giler hakkında özel kriterlerin 
istenmesi dergilerin kaliteli ve 

sürekliğini zorunlu hale ge-
tirmektedir. Diğer taraftan 
sosyal bilimlerin özel bir du-
rumu da, çok önemli ve her ül-
kede geçerli olmayan çalışma-
ların ülke bazında yayınlan-
ması zorunluluğudur. Örneğin 
Türkiye’de yayınlanan vergi 
uygulamaları konusundaki bir 
makalenin uluslararası geçer-
liliği olmayabilir ancak Tür-
kiye’deki uygulamacıların bu 
bilgiye ihtiyacı bulunmaktadır. 
Burada bir derginin okuyucu 
tabanı önem kazanmaktadır. 
Okuyucu tabanı Türkçe olan 
bir derginin Türkiye’de çıkarıl-
ması ve uluslararası bilime 
açık olması hem ülkemizdeki 
okuyucu tabanına fayda sağlay-
acak hem de uluslararası bil-
imsel etkileşime katkı sağlay-
acaktır. Ancak ülkemizdeki 
uluslararası dergilerin önem-
li bir bölümünün yabancılar 
açısından makale yayınlamak 
için talep edilmediği de bir 
gerçektir. 

İşletme Bölüm Başkanısınız. 
Bu bölümden mezun olan 
öğrenciler nerelerde istihdam 
sağlayabilirler? Öğrencilere 
ne gibi tavsiyelerde bulunur-
sunuz?
“İşletme bölümünden mezun 
olan bir öğrenci her şeyi yapar, 
ama hiç bir şeyi de yapamaz” 
bu bölümün mantığının bu 
cümle içerisinde olduğunu 
düşünüyorum.  Bazı özel mes-
lekler hariç, işletme mezunu 
her meslekte çalışma beceri-
sine sahip bireylerdir.  İşletme 
bölümünden mezun olan bi-
rey, kendi işini kurar veya bir 
başka iktisadi işletmelerde 
çalışabilir. Devletin hemen he-
men tüm birimlerinde çalışa-
bilirler. Bankalarda, özel sek-
törde, maliyede özellikle gelir 
uzmanlığından tutun da vergi 
müfettişliğine kadar her türlü 
alanda çalışma imkânı bulun-
maktadır. Ancak işletme me-
zunlarının özel iş alanlarından 
biri ‘Serbest Muhasebecilik’ ile 
‘Mali Müşavirlik’ ve ‘Bağımsız 
Denetçilik’ mesleğidir.  Bu 
meslek geleceğin mesleği ola-
rak bilinmektedir. Özellikle 
Yeni Türk Ticaret Kanunu’nun 
tam anlamıyla uygulamaya 
geçilmesinden sonra, Bağımsız 
Denetim mesleğinin gele-
cekte önemli meslekler arasın-
da yer alacağını düşünmekte-
yim.  Bu mesleğe sahip olmak 
için İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi veya dengi fakülte-

lerden mezun olma, 3 yıl mes-
lek stajı yapma ve meslek ile 
ilgili çeşitli sınavlardan geçme 
şartı bulunmaktadır. Ancak 
ne yazık ki İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakülteleri’nde eği-
tim faaliyetleri maliyetlerinin 
düşük olması, her üniversi-
tenin kolayca açabileceği bir 
fakülte olması dolayısıyla çok 
sayıda fakülte açılmış durum-
dadır. Uzaktan eğitimde de çok 
ciddi sayıda öğrencisi bulun-
maktadır.  Şunu da belirtmeli-
yim ki, hayat bir maratondur. 
Bu maratona iyi hazırlanan-
lar maratonda dereceye gire-
mezlerse kendilerine uygun 
başka bir başarı elde edebilirl-
er. Bir öğrenci 12 yıllık eğitimi 
sadece bir üniversiteye girmek 
için, 4 yıllık üniversite eğit-
imini ise hayat maratonunda 
başarılı olmak için harcıyor. 
Günümüzde her türlü bilgiye 
her an ulaşılabildiğimiz ol-
duğu düşünüldüğünde, tanın-
mış bazı üniversiteler hariç,  
diğer üniversite öğrencileri-
nin hayat maratonunda başarılı 
olma şansları eşit sayılmak-
tadır. Önemli olan, hayat mara-
tonuna başlamadan önceki 
üniversite yıllarında hayata 
nasıl hazırlandıklarıdır. O ne-
denle ben üniversitelerin artık 
günümüzde birbirinden çok 
farklı olmadığını ancak öğren-
cilerin birbirinden farklı ol-
duğunu düşünüyorum. 

Yani hemen hemen aynı eğit-
im alınıyor ama aynı etki ol-
muyor?
Evet doğrudur. Önemli olan 
öğrencilerin motivasyonudur. 
Bu motivasyonun sağlanabil-
mesi için, mezun olan öğrenci-
lerimizin başarılarının paylaşıl-
ması gerekmektedir. Örneğin, 
Ankara Üniversitesi’nden me-
zun olan öğrenci, kendisinden 
önce aynı bölümden mezun 
olan öğrencilerin başarılarını 
görerek, kendisini en azından 
o hedefe hazırlayabiliyor. 
Maalesef bizim mezun olan 
öğrencilerimizin başarılarını ön 
plana çıkarabilecek bir sistem 
bulunmamaktadır. İnternet üze-
rinden mezun öğrenci platform-
larının oluşturulması, öğren-
cilerimize mezunlarımızın 
tanıtılması gibi faaliyetler ile 
bunu yapabiliriz. Henüz bunu 
başarabilmiş değiliz.



#HaberiHangiMecradaTakipEdersin?

Ahmet Zeki Doğan, Diş Hekimliği, 1.Sınıf;

Daha çok internet. Erişimi gazete ve televizyondan 
daha kolay. Televizyon ve gazeteye ulaşmak için bir 
yerlere gitmek zorundasın, ama internet elinin altında. 
Telefondan, bilgisayardan internete direkt bağlanıp ha-
berlere bakabiliriz. Karşıt fikirli bir kaç siteye bakarak 
haberin doğruluğunu anlayabiliyorum.

Elif Polat, Basın ve Yayın Teknolojileri, 1.sınıf;

Genellikle internet üzerinden özellikle facebook ve 
twitterdan haberleri takip ediyorum.  Kolay ve el al-
tında olduğu için erişmek daha mümkün. İnterneti de 
telefondan kullanmayı tercih ediyorum. Çünkü en 
azından yolda yürürken, trambüste seyahat ederken bile 
telefondan haberlere bakabilme imkanım oluyor. Yurtta 
kaldığım için televizyon izleyemiyorum.

Emrah Çetiner,  İnşaat Mühendisliği, 3.sınıf;

İnternetten, facebook, twitter gibi sosyal medya hes-
aplarından  haber sayfalarını  takip ediyorum. Öğrenci 
olduğum için televizyon izleme imkânım yok.  Gazete 
okumaya da fırsat bulamıyorum. Günde 2-3 saat boş 
kalıp sıkıldığım ve arkadaşlarımdan kalan artı zaman-
larda internette takılırım.

Melisa Güven, Ekonometri Bölümü, 1.Sınıf;

İnternet üzerinden. Ne yurda ne başka bir yere bu güne 
kadar gazete geldiğini görmedim. Merkeze inmek 45 
dakika sürüyor. Genellikle kampüs içinde kalmak daha 
mantıklı geliyor. İnternetten en azından saniyesinde  
habere veya canlı yayına ulaşabiliyorum. Kaçırdığım 
habere internetten bakabiliyorum.

Kutay Elibol Resim Öğretmenliği, 3.Sınıf;

Görsel olduğu ve tarafsız olduğunu düşündüğüm için 
genellikle televizyondan takip ediyorum. Gazetede daha 
çok karikatür tarzı yazılar ilgimi çektiğinden gazete 
haberlerine bakmıyorum. İnternete ara sıra girdiğim 
zaman twitter gibi sosyal hesaplardan haberleri takip et-
meye çalışıyorum. Ama genellikle televizyon.

Meriç Atar, Moleküler Biyoloji ve Genetik, Hazırlık;

Ben haberleri genellikle internetten takip ediyorum. 
Çünkü televizyon izlemeye vaktim olmuyor. İnternette 
habere istediğim zaman bakabiliyorum. Televizyonda 
haberler belli bir saatte veriliyor ve benim o an o ha-
beri izleyecek vaktim olmuyor. Gazeteyi de her zaman 
alma fırsatım olmuyor.

Fırat Akşin, Sosyoloji Bölümü 3. Sınıf;

İnternet üzerinden. İnternet yaygınlaştığından beri ga-
zete alıp okuma kültürü fazla gelişmedi. İnternet bana 
daha pratik geliyor. Sürekli yanında taşıyabiliyorsun  
ve istediğin zaman ulaşabiliyorsun. Gazeteyi aldığın 
zaman hem taşıması hem de temini daha zor. satılıyor.
Genelde birbirine karşıt görüşleri, haberleri izleyerek 
iyi analiz yaptığımı düşünüyorum.

Rahime Uzunlu,  Bilgisayar Mühendisliği, 4.sınıf;

Daha çok internetten. Bölümüm gereği sürekli bilgi-
sayar başındayım. Bu yüzden de haberleri internetten 
takip ediyorum. Yurtta kaldığım için televizyon izle-
yemiyorum. İnternetteki her siteyi de takip etmiyorum 
çünkü aynı haber farklı sitelerde farklı şekilde verilebi-
liyor. Kaçırdığım haberleri internet sayesinde istediğim 
gün ve saatte tekrar açıp bakabiliyorum.

Şeymanur Demir, Uluslararası İlişkiler, Hazırlık;

Evde olduğum zaman televizyondan, dışarıda ol-
duğumda ise gazete veya internetten. En çok internet-
ten. Bana göre internet, zaman kazandırıyor. Sonuçta 
öğrenciyim, her saat başı televizyon izleyemiyorum. 
Haberler de belli bir saatte veriliyor. Oysaki internet 
haberleri her dakika güncellenebiliyor. 

Teknolojinin gelişmesiyle birlikte küreselleşmenin de hız kazanması, Dünya’da ve ülkemizde olup bitenleri takip edeceğimiz kitle iletişim 
araçlarının sayısını da artırdı. Eskiden sadece radyo ile gazete hayatımızdayken televizyonun ve ardından bir tıkla herşeye ulaştığımız 

internetin ceplerimize girmesiyle habere erişme kanallarımız çeşitlendi. Bu bağlamda Ekim sayısında, üniversite gençlerine haberleri takip 
ettikleri mecraları sorduk.
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ZAMANA KARŞI GELEMEMİŞ HAYATLARA SERZENİŞ: 
“BABAM VE OĞLUM”

Aldığı sayısız ödülle, ulaştığı 3,5 milyon izleyici ve 8,7’lik IMDB puanıyla, Çağan Irmak’ın 2005 yılında
 Türk sinemasına kazandırdığı, izlemeye değer dram filmdir “Babam ve Oğlum”. Hayatın içinden kesitler 
sunan, drama türünün hakkının sonuna kadar verildiği yaşamda üzüntülerin olduğu kadar sevinçlerin de 
olduğunu gösteren bir yapımdır. Film boyunca insan bir yerlerde kaybolup kocaman boşluğun içinde 
tüm hayatını sorgularken aile olmanın da dost olmanın da insan olmanın da önemini anlar ve her 
insanın dünyasında yaşanan karmaşıklığı çözümlemeye çalışır. 

ÜÇ KUŞAK, ÜÇ HAYAT, BABASINI KAYBEDEN İKİ EVLAT

Film kendi doğrularımız da yaşamaya çalışırken başkalarına verdiğimiz zararları nasıl gör-
mezden geldiğimizi yüzümüze tokat gibi vurmuştur. Hüseyin’in istediği yol Sadık’ın ha-
yatını silerken, Sadık’ın çizdiği yol ile Deniz’in hayatının nasıl değiştiğinin gösterildiği 
filmde, insana hayatı daha yudum yudum yaşaması ve her duygunun hissedilmesi gerektiği ince vurgularla dile 
getirilmiştir. Bir babanın evladını korumaya çalışırken oğlunu kaybedişi, daha sonra aynı evladın kendi çocuğunu
 korumak için verdiği savaş vardır bu hikâyede. Kaybedilenlerin hatta hayatın özetidir adeta. 12 Eylül dönemiyle 
ilgili yapılan filmlerden farklı olarak “Babam ve Oğlum” filminde darbenin yaşattığı toplumsal tramvaya değil de
bireysel travmalara dem vurulmuş, bir kuşağın etkilendiği olayların diğer kuşağa nasıl yansıdığı gözler önüne seril-
miştir. Günümüzde giderek artan kuşak çatışmalarının güzel bir örneği olarak karşımıza çıkmıştır. Öğrenilmiş korku-
ların bir şekilde gelecek nesle aktarılışı ayrıntısıyla işlenmiştir. Bir hayat önce yaşanan olaylardan dolayı hem babası-
nı hem annesini kaybeden bir çocuğun gözünden aktarılmıştır “Hayatın Gerçekliği”. Çağan Irmak, duygularını belli et-
mekten çekinen babaları göstermiştir izleyenlerine. Filmde sevgileri, kaybedişleri, korkuları tekrar tekrar hissettirilir
seyirciye. Babasıyla arasında uçurumlar olan bir adamın kendi çocuğunun gözünde nasıl kahramanlaştığı işlenmiştir.

“BEN ASLINDA NE GİDEBİLDİM  NE KALABİLDİM”

Fikret Kuşkan’ın canlandırdığı Sadık karakterinin “Ben aslında ne gidebildim ne kalabildim” repliği, arafta kalma-
nın zorluğu, ait olamamanın yaşattığı yalnızlığı, hepimizin içinde bir yerlerde unutulmaya yüz tutmuş terk edilişleri 
hatırlatır. Sadık içimizdeki arada kalmışlığın, Hüseyin korkularımızın, Deniz ise gelecekle ilgili hayallerimizin be-
yaz perdeye yansımasıdır. Filmin sonunda Sadık’ın ölmesi, sadece olağan bir ölümü değil aynı zamanda hayattay-
ken uğruna savaştığımız birçok değerin anlamsızlığını da anlatır bize. Bakıp da görülmeyenleri, iç huzursuzluğun 
yansıması, acıların bile olgunlaştığının göstergesi olan film, izleyenlere unutmak istediklerini mi hatırlattı yoksa
unutamadıklarını tekrar mı yaşattı bilinmez ama kalplerde saklı kalan duygulara gitmek istedikleri limanlara doğ-
ru upuzun yollar çizdiği aşikar. Sadık’ı görmek için süslenip kapıda bekleyen Birgül’ün daha sonra kapıyı Sadık’ın
yüzüne çarpması ile filmde kadın dünyasının karmaşıklığı anlatılırken, kalbi kırık âşık bir kadının yaşadığı ruh hali 
en iyi şekilde özetlenmiştir adeta. 

AİLE VURGUSU YENİDEN BEYAZPERDEDE

Ses efektleri, ışık ayarları, derinlikler... Kısaca çekim teknikleri ile Çağan Irmak, sinema dilinin bütün nimetlerinden
faydalanmış, seyircilere “bizim evde de böyle” cümlesini kullandırtmayı başarmıştır. Her izlendiğinde yeni bir ayrıntının
yakalandığı filmin bu kadar etkili olması sadece hüzün ağırlıklı olmasından değildir, Babam ve Oğlum yaşı otuzu 
geçenlere çocukluklarını, anılarını geri hatırlatmış, gençlere ise hayatın içinde durup nefes almak gerektiğini öğret-
miştir. Filmi etkili kılan konusu değil, aslında üslubu olmuştur. Babaannenin serdiği yer yatağı, yastık konmuş 
salıncak, çocuğa yemek yedirmek için yapılan oyunlar ve daha niceleriyle senarist çocuklukta sahip olunan saflığa
ayna tutmuştur. Yeşilçam’ın aile sıcaklığı bu filmde başka boyutlarıyla yeniden canlanmış, Çetin Tekindor’a otoriter baba, Hümey-
ra’ya deli dolu anne rolü, Fikret Kuşkan’a ise arada kalmış evlat rolü tam anlamıyla yakıştırılmıştır. Senaryodaki bazı alışılmış 
sahneler göze hiç batmazken, oyuncuların sahip olduğu yetenekler sonuna kadar izleyiciyle paylaşılmıştır. Herkesin müşterek 
bir noktada buluşup gözyaşlarına hakim olamaması elbette ki ortak yaşanmışlıklara değinmesinin bir sonucudur. Filmdeki hayal-
ler ve gerçekler arasındaki geçişler filmin büyüsüne kaptırılmış ve izleyenlerin kendilerini olayların akışına bırakmalarını sağlamıştır. Yönetmen 
ve senarist koltuğunda oturan Çağan Irmak, oluşturduğu usta kadroyla hafızalardan kolay kolay silinmeyecek bir esere daha imzasını atmıştır.

Yönetmen: Çağan Irmak
Yapımcı: Şükrü Avşar
Senaryo: Çağan Irmak
Görüntü Yönetmeni: Rıdvan Ülgen
Yapım Yılı: 2005

Oyuncular: Çetin Tekindor, Hümeyra Akbay, Fikret Kuşkan, Özge Özberk, Ege Tanman, 
Yetkin Dikinciler, Erdal Tosun, Nergis Çorakçı, Mahmut Gökgöz, Halit Ergenç
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‘ANNE ÜNİVERSİTESİ’ DERS BAŞI YAPTI REKTÖRÜMÜZ KAZABLANKA’DA

ULUSLARARASI SANAT SEMPOZYUMU VE SERGİSİ YAPILDI

Pınar Kalkandelen
Harun Kutlu

Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi tarafından  “U-
luslararası Sanat Sempozyu-
mu ve Sergisi” düzenlendi.
Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezi’nde gerçekleştirilen 
Sempozyum’un açılışına Rek-
tör Prof. Dr. Cemil Çelik, Rek-
tör Yardımcıları Prof. Dr. İsmail 

Özdemir, Prof. Dr. Davut Öz-
bağ, Rektör Danışmanı Doç. Dr. 
Cafer Mum, Güzel Sanatlar ve 
Tasarım Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Metin Karkın, Adıyaman 
Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Dekanı Prof. Kadir 
Karkın, yurt içi ve yurt dışından 
davetli akademisyenler ve 
çok sayıda öğrenci katıldı.

“Sanat ve Estetik, Temel Bil-

imler Alanı Kadar Gerek-
lidir”

Saygı duruşu ve İstiklâl 
Marşı’nın okunmasıy-
la başlayan Sempozyum’da 
konuşan Rektör Prof. Dr. Ce-
mil Çelik, “Özellikle 41’inci 
yılımıza girerken Güzel Sanatlar 
ve Tasarım Fakültemizin koor-
dinatörlüğünde gerçekleşen 
Sempozyum’da birçok bi-
lim insanının Üniversitemizde 
bir araya gelmiş olması, bilgi, 
tecrübe ve deneyimlerini pay-
laşması, aynı zamanda eserle-
rini sergilemesi oldukça anlam-
lıdır. Bu tip toplantılar bilim 
insanlarının kendilerini ölçme-
leri, eserlerini sergileme fırsatı 
bulmaları, karşılıksız bilgi ve 
fikir alışverişinde bulunmaları 
açısından önem arz etmektedir. 
Ayrıca üniversite yaşamında, 
bilim hayatında, sanat ve este-
tik; tıp, mühendislik ve temel 
bilimler alanı kadar gereklidir. 
Medeni ülkelere baktığınızda, 
sanat ve estetiğin, ekonomik 
ve sosyal alandaki gelişmelere 

paralel olduğunu görürsünüz. 
Dolayısıyla Üniversitem-
izdeki diğer alanlara paralel 
olarak sanat ve estetik alanına 
da son derece önem vermek-
teyiz. Bu duygu ve düşüncel-
erle Sempozyum’un yararlı 
geçmesini diliyorum.” dedi.

“Sanatın Evrensel Boyutu” 
Paneli 

Günümüzde bilgi üretiminin ve 
paylaşımının hayati önem ka-
zandığını, ülkelerin ve üniver-
sitelerin her yönden gelişme-
lerinde vazgeçilmez temel 
şartlardan biri haline geldiğini 
belirten Güzel Sanatlar ve 
Tasarım Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Metin Karkın, sempozyum-
ların farklı bölge ve alanlardan 
katılan araştırmacıları aynı 
yerde buluşturmak, bilimsel 
çalışmaların tartışılmasını ve 
fikir paylaşımlarını sağlamak 
adına önemli olduğunu söyledi. 
Karkın, “Bu düşünce ile araştır-
macıların, akademisyenlerin ve 
alanındaki uzmanların, seçilen 

konuları tüm boyutları ile ti-
tizlikle tartışması, yeni açılımlar 
getirmesi sempozyum ve sergi 
çalışmalarına bilimsel bir nite-
lik kazandırıp katkı sağlaması 
açısından büyük önem taşı-
maktadır.” şeklinde konuştu.
Sergi açılışının ardından Sem-
pozyum’un ilk oturumuna 
geçildi. Oturum başkanlığını 
Adıyaman Üniversitesi Güzel 
Sanatlar Fakültesi Dekanı Prof. 
Kadir Karkın’ın yaptığı “San-
atın Evrensel Boyutu” başlıklı 
panelde Dr. Robert Ellıot 
(Tennessee State University 
Music Department), Emek-
li Öğretim Üyesi Prof. Zafer 
Gençaydın ve Dr. Martin Greve 
( Wissenschaftlicher Refer-
ent Orient-Institut) konuştu.
Üç gün süren Sempozyum’da 
yurt içi ve yurt dışından 
katılan çok sayıda bilim a-
damının, sanat alanındaki gün-
cel gelişmeleri tartıştıkları 
ve görsel, işitsel, kuramsal 
ve sahne sanatları alanında 
bildiri sundukları kaydedildi.

Nezahat Erişmiş
Selim Güler

Malatya Büyükşehir Belediye-
si Kültür ve Sosyal İşler Daire 
Başkanlığı ile İnönü Üniver-
sitesi işbirliğinde düzenlenen 
“Anne Üniversitesi” Ekim 
ayı içerisinde başladı. Anne 
Üniversitesi Projesi kapsamın-
da gönüllü olarak başvuran 60 
anneye haftada 3 veya 6 saat 
süreyle 8 haftalık eğitim ver-
ilmesi planlanıyor. İktisadi ve 
İdari Bilimler Fakültesi’nde 
düzenlenecek eğitim programı 
kapsamında annelerin ihti-
yaç duydukları temel eğitim-
ler, alanında uzman akadem-

isyenler tarafından verilecek.  
Bilinçli anneliği oluşturmak, 
annelerin özgüvenini artırmak, 
anne-çocuk arasındaki eğitim 
seviyesini güncellemek ve an-
nelerin toplum gözünde say-
gınlığını yükseltmek amacıyla 
yürütülen projede anne ve anne 
adaylarına eğitim programı bit-
iminde sertifika da takdim edi-
lecek. İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Prof. Dr. A. Naim 
Akman Konferans Salonu’nda 
gerçekleşecek olan eğitimin ilk 
dersini, İletişim Fakültesi Halk-
la İlişkiler ve Tanıtım Bölümü 
Öğretim Üyesi Yrd. Doç. Dr. 
Hasan Topbaş verdi. İletişim 
becerileri ve aile içi iletişim 

konusuna değinen Yrd. Doç. 
Dr. Hasan Topbaş, kadınlara 
aile içinde yaşanan sıkıntıları 
ve bu sıkıntıların karşılıklı 
konuşulmasına rağmen çözüme 
kavuşulamadığını vurguladı. 
Topbaş aynı zamanda, bu duru-
mun aile içinde çeşitli çatışma-
lara yol açtığını anlatarak doğru 
iletişimin nasıl sağlanacağını 
aktardı.

“Boşanmaların Sebebi 
İletişimsizlik”

Yrd. Doç. Dr. Hasan Topbaş, 
“Dünyada evlilik temelleri 
sevgiyle atılmasına rağmen 
birkaç yıl sonra bu evlilikler 
boşanmayla son buluyor. 
Bunun en büyük sebebi il-
etişimsizlik.” şeklinde konuştu. 
Eğitimin sonraki aşamalarında; 
ailenin yaşam döngüsü, ailede 
ebeveynlik ve çocuk yetiştirme, 
aile bütçesi,  aile içi şiddet ve 
gerekli önlemler, ailede çocuk-
la iletişim ve eğitim sürecinde 
çocuk,  aile hukuku ve kadın 
hakları, medya okur/yazarlığı,  
gibi çeşitli konular işlenecek.                                                                                                      
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Erkan Çelik

Fas’ın Kazablanka şehrinde 
toplanan VI. Avrasya İpek 
Yolu Üniversiteler Konsorsi-
yumu’na katılan Rektörümüz 
Prof. Dr. Cemil Çelik, yaptığı 
sunumda üniversitelerin 
sosyal sorumluluklarını anlattı.
VI. Avrasya İpek Yolu Üniver-
siteler Konsorsiyumu (6th 
Annual Convention of Eur-
asian Silk Road Universities 
Consortium/ESRUC), 01-04 
Ekim 2015 tarihleri arasında 
Fas’ın Kazablanka şehrinde 
toplandı. Arnavutluk, Azer-
baycan, Bosna Hersek, Bulga-
ristan, Çin, Fransa, Gürcistan, 
Hindistan, İtalya, Ürdün, Ka-
zakistan, Kırgızistan, Liht-
enştayn, Makedonya, Malezya, 

Moğolistan, Fas, Pakistan, Sır-
bistan, ABD, Yemen ve Türki-
ye’den birçok yükseköğretim 
kurumunun katıldığı toplantı-
da, Rektörümüz Prof. Dr. Ce-
mil Çelik, “Gelişmekte Olan 
Ülkelerdeki Üniversitelerin 
Sosyal Sorumlulukları: İnönü 
Üniversitesi Modeli” başlıklı 
bir sunum gerçekleştirdi.
Kazablanka Hasan II Üniver-
sitesi ile İşbirliği Protokolü
VI. Avrasya İpek Yolu 
Üniversiteler Konsorsiyumu 
toplantısında, Kazablanka 
Hasan II Üniversitesi ile İnönü 
Üniversitesi arasında öğrenci 
değişimi, araştırma-geliştirme 
faaliyetleri, kısa süreli eğitim-
ler ile ortak seminerler düzen-
lenmesi konularında karşılıklı 
işbirliği protokolü de imzalandı.



ÜNİVERSİTEMİZDE HUKUKUN GELECEĞİNE GENÇ BAKIŞ 

Şehristan Sayın

Hukuk Fakültesi, İzmir Üniver-
sitesi Hukuk Fakültesi ile 
Malatya Barosu’nun ortaklaşa 
düzenlediği “Hukukun Ge-
leceğine Genç Bakış” sem-
pozyumu Turgut Özal Kon-
gre ve Kültür Merkezi’nde 
gerçekleşti. Sempozyuma 
Rektör Prof. Dr. Cemil Çe-
lik, Malatya Barosu Yönetim 
Kurulu Üyesi Av. Çiğdem 
Ağda, Hukuk Fakültesi De-
kan Yardımcısı Doç. Dr. Hayri 
Keser, Hakimler ve Savcılar 
Yüksek Kurulu Üyesi Dr. Sa-
bahettin Gülgün, çok sayıda 
akademisyen ve öğrenci katıldı.
 
“Genç Hukukçularımızın 
Toplumuzu İleriye Taşıya-
cak Olgunlukta Olduğunu 
Düşünüyorum”

Sempozyumda genç hukukçu-
ların mesleklerine sahip çık-
malarının ve söylenecek sözleri 
onların ağzından dinlemenin 
oldukça anlamlı olduğunun al-
tını çizen Rektör Prof. Dr. Ce-
mil Çelik, “Dünyada bilim ve 
teknolojide gelişmiş,  gelişme-
kte olan ve bu bağlamda gayret 
eden ülkeler vardır. Gelişmiş 
medeni ülkelere baktığımız-
da hukukta, insan haklarında 
ve demokraside sağlam bir 
alt yapıya sahip olduklarını 
görüyoruz. Her ne kadar batı 
medeniyeti dediğimiz bugünkü 
medeniyetin alt yapısını Roma 
Hukuku, Yunan Düşüncesi ve 
Hristiyan Ahlakı oluşturuyor 
desek de aslında bugün bun-
ların dışında dünyanın bütün 
medeniyetlerinin geldiği çizg-
ileri, onların birikimlerinin bu 
şekilde tezahür ettiğini söyleye-
biliriz. Geçmişte sadece Batı’da 

medeniyet hukuku üst düzeyde 
değildi. Zaman zaman eksikleri 
olmakla birlikte Asya’da özel-
likle mensup bulunduğumuz 
dünyada da düzgün bir huku-
kun işlendiği zamanlarda kısa 
da olsa yaşandı. Onun için tar-
ihimizden ve geçmişimizden 
aldığımız değerleri bugün 
özümseyerek ileriye doğru 
taşımak istiyorsak,  batıdaki 
demokrat olmanın bizim me-
deniyetimizde, bizim toplumu-
muzda karşılığı adil olmaktır. 
Ayrıca adalet örselendiğinde 
ya da yara aldığında o ülk-
enin ne ekonomisi, ne hukuku, 
ne eğitimi ne de devleti olur. 
Bu noktada genç hukukçu-
larımızın çok daha hassas, çok 
daha bilinçli ve toplumumuzu 
ileriye taşıyacak olgunluk-
ta olacağını düşünüyorum.” 

şeklinde konuştu.
Malatya Barosu Yönetim Kuru-
lu Üyesi Avukat Çiğdem Ağda 
ve Sempozyum Düzenleme 
Kurulu Komisyonu Başkanı 
Doç. Dr. Tamer Budak ise 
yaptıkları kısa konuşmalar-
da, hukukun bu kadar değerli 
olduğu günümüzde karşımıza 
çıkan bilgi birikimi, iletişim 
teknolojileri, sosyal, siyasi 
ve ekonomik gelişmelerdeki 
değişim, hukuk alanındaki 
gelişimlerin hızına yetişmeyi 
zorlaştırdığını, bu gelişmeleri 
yakalamanın gerek hukukçular 
arasındaki sinerjinin gerekse 
disiplinler arası çalışmaların 
sayısının artırılmasıyla müm-
kün olabileceğini belirttiler.
Dört oturum halinde 
gerçekleştirilen ve gün boyu 
süren sempozyumda Yrd. Doç. 

Dr. Gökhan Güneysu, “Glob-
al İdare Hukuku” hakkında 
bilgilendirme yaptı. Dr. Saba-
hettin Gülgün; “Vergi Polisi 
Kavramı ve Türkiye’de Uygu-
lanabilirliği” konulu sunumun-
da verginin tüketici açısından 
bakıldığında, kişilerin refah 
düzeyini azaltan ve kendilerine 
sınır koyan olumsuz bir unsur, 
devlet açısından bakıldığında 
da verginin son derece önemli 
kamu hizmetlerini yerine ge-
tirmek için bir finans kaynağı 
olduğunu vurguladı. Gülgün 
aynı zamanda, Vergi Poli-
sinin vergi kaçakçılığını akıl 
almaz yollarla en az vergiyi 
ödemek isteyen mükelleflere 
karşı geliştirilmiş bir mücadele 
yöntemi olduğunu fakat Tür-
kiye’de vergi polisi uygulana-
mayacağını ve bunun yapılabil-

mesi için yasal düzenlemelere 
gidilmesi gerektiğinin de altını 
çizdi. Son sunumda ise, Arş. 
Gör. Dr. Ahmet Burak Bilgin, 
“Bireysel Başvuru, Hak ve 
Özgürlükler Alanındaki Olum-
lu ve Olumsuz Gelişmeler ve 
Bireysel Başvurunun Diğer 
Hukuk Dallarına Etkisi”  hak-
kında sunumunu gerçekleştir-
di. Sempozyuma katılan genç 
akademisyenler, Sözleşme 
Dışı Kusursuz Sorumluluk 
Hukukuna ve Özellikle Tehlike 
Sorumluluğuna İlişkin Değer-
lendirmeler, Türk ve Alman 
İlaç Hukukunda Özel Sorumlu-
luk Halleri, Tıbbi Müdahaleye 
Hastanın Rızası, Satıcının Satış 
Konusuna İlişkin Olarak Ver-
diği (Saf) Garanti Taahhütleri, 
Ceza Mahkemelerinin Ek Yetki-
si (CMK md. 218), Türk Huku-
kunda Hâkimlerin Tarafsızlığı 
ve Yargının Bağımsızlığının 
Roma Hukuku’nun Hâkimlerin 
(Iudex) Tarafsızlığı ve Yargının 
Bağımsızlığına İlişkin Düzen-
lemeleri Etrafında Değerlendi-
rilmesi, Kral Numa’nın Roma 
Devleti’ni Teşkilatlandırma 
Politikasına Genel Bir Bakış, 
Vergiye Karşı Direnme Biçim-
lerinden Agresif Vergi Plan-
laması, Son Yargı Kararları 
Işığında Kadının Soyadı Me-
selesi Çözüme Kavuşturul-
muş mudur? Eşlerden Birinin 
Alacaklılardan Mal Kaçırma 
Amacıyla Anlaşmalı Boşan-
ma ile Mal Rejiminin Tas-
fiyesi-Bir Yargıtay Kararının 
Düşündürdükleri, - 2011/83/EU 
Sayılı Tüketici Hakları Direkti-
fi ve Bu Direktifin Türk Huku-
ku’na Yansımaları, Çekişmesiz 
Yargı İşlerinde Görev ve Yetki 
vb. başlıklı bildiriler sundular.
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KALE TURİZM VE OTEL İŞLETMECİLİĞİ’NDEN 2 FARKLI ETKİNLİK

Nazlı Genç
Harun Kutlu

Bu ay 2 farklı etkinliğe imza 
atan Kale Turizm ve Otel İşlet-
meciliği Meslek Yüksekoku-
lu’nun ilk etkinliği “Arslante-
pe Höyüğü” konulu konferans 
oldu. Battalgazi Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğü ile İnönü Üniversitesi 
tarafından UNESCO Dünya 
Kültür Mirası yedek listesin-
de yer alan Arslantepe Höyü-
ğü’nü tanıtmak amacıyla ger-
çekleşen etkinliğe ilgi büyüktü.
Arslantepe Höyüğü’nü anla-
tan slayt gösterisiyle başlayan 
etkinliğe, Battalgazi Belediye 
Başkan Yardımcısı Muzaffer 
Karakuş, Kale Turizm ve Otel 
İşletmeciliği Meslek Yüksek 
Okulu Müdürü Doç. Dr. Yusuf 
Cahit Çukacı, Battalgazi Be-
lediyesi Kültür ve Sosyal İş-
ler Müdür Vekili Eyüp Önler, 
Kültür ve Sosyal İşler Müşa-
viri Kemal Deniz, Arslantepe 
Kazı Başkanı Prof. Dr. Mar-
cella Frangipane, öğretim ele-
manları ve öğrenciler katıldı.

UNESCO Dünya Kültür 
Mirası Adayı:
Arslantepe Höyüğü

Etkinlikte konuşan Kültür ve 
Sosyal İşler Müşaviri Kemal 
Deniz, Arslantepe’nin insan-
lık tarihi açısından son derece 

önemli bir merkez olduğunu 
vurguladı. Deniz, “Bu önem-
li merkezi ne yazık ki Malat-
ya’da yaşayan insanlarımızın 
bir bölümünün bile yeterince 
bildiğini, gezip gördüğünü 
sanmıyorum. Kendim bile çok 
yıllar sonra Arslantepe’yi ziya-
ret etmiş birisiyim. Yani gönül 
isterdi ki, ilkokul ya da ortao-
kul çağlarında buralara gelmiş 
olayım. Elbette Arslantepe’nin 
bilinmesinin, dünya tarihi açı-
sından ve kültürümüz açısın-
dan önemini Prof. Dr. Marcella 
Frangipane  sizlerle paylaşacak.
Çünkü, kendisi bu işe emek ve-
ren, bu işin mutfağında çalışan, 
bu işin tozunu yutan kıymetli 
bir hocamız. Onu sizinle bu-
luşturduğumuz için mutluyuz. 
Arslantepe’de bulunan her tür-
lü bulgu, dünya tarihinde yeni 
bir karanlık labirenti aydınla-
tan veridir’’ şeklinde konuştu.

“Arslantepe, Tarihçiler İçin 
Önemli Bir Merkez”

Konferansa konuşmacı olarak 
katılan Arslantepe Kazı Baş-
kanı Prof. Dr. Marcella Fran-
gipane ise Arslantepe’nin ta-
rihçiler için önemli bir merkez 
olduğunu ifade etti. Frangipa-
ne, “3900-3500 döneminde, 
tüm tepelerde binalar vardı. Bu 
zamanda Arslantepe’nin Kuzey 
Mezotopamya ile bağlantısı 
vardı. Ama ayrı bir kültürdü. 

Kazı çalışmalarının tabanın-
da binden fazla çanak bulduk. 
Bulduğumuz bu çanaklar bü-
yük salonda kalmıştı. Yan oda-
lardaki kazılarda ise daha fazla 
çanakla karşılaştık. Ters çevril-
miş çanaklardı bunlar. Demek 
ki kullanıma hazır bir şekilde 
bekletiliyordu. Bu kazılardan 
anlaşıldı ki, önemli yemekler 
burada veriliyordu, yani tören-
sel yemekler. Çok çanak bul-
duk ve mühür vardı. Mühür 
baskılarını memurlar değil, ye-
mek alanlar basıyor. Sonra biz 
bu mühür baskılarından 2 bin 
tane bulduk bir yerde. Demek 
ki bu dönemde yazı yok ama 
bu mühür baskıları ile kontrol 
yapıyorlar. Orta Anadolu’daki 
kazılarda da Hitit kalıntılarına 
benzemesine rağmen başka bir 

Malatya’nın Kale ilçesinde İnönü Üniversitesi’ne bağlı ve Karakaya Baraj Gölü çevresinde bulunan Kale Turizm ve Otel İşletmeciliği 
Meslek Yüksekokulu, Ekim ayı içerisinde iki farklı etkinlikle öğrencilerini buluşturdu. Malatya için önemli bir kültür sembolü olan 

“Arslantepe Höyüğü” üzerine bir söyleşi gerçekleştiren Yüksekokul, Arslantepe Höyüğü Kazı Heyeti Başkanı Prof. Dr. Marcella Frangi-
pane’yi ağırladı. Bir sonraki etkinlikte ise, DoubleTree by Hilton yönetim kadrosu ile öğrenciler bir araya geldi.

medeniyetin olduğu ortaya çık-
tı. Kazılarda büyük bir şehir ka-
pısı vardı. En son geç Hitit Dö-
nemi’nde biliyorsunuz, Arslanlı 
Kapı’yı Fransızlar bulmuşlar. 
Bu Aslan Heykeli şimdi Ankara 
Müzesi’nde bulunuyor, Malat-
ya’da değil” ifadelerini kullan-
dı. Prof. Dr. Marcella Frangipa-
ne, turistlere Arslantepesi’nin 
ne demek olduğunu ve orada 
ne bulacakları konusunda yar-
dımcı olacak panodan bahse-
derek konuşmasını tamamladı.
Kemal Deniz son olarak , “Bu 
etkinliklerde UNESCO’nun 
geçici miras listesinden asıl 
listesine geçişi noktasında her 
birimizin bir proje sahibi gibi 
davranacağımızı ve bundan 
sonra hep birlikte bu projele-
rin etrafında birleşeceğimizi 
umuyorum” diyerek katılım-
cılara teşekkürlerini sundu. 

Kariyer Günü ile 
Deneyimlerini Paylaştılar

Bu ay içerisinde gerçekleştir-
diği bir diğer etkinlikte Kale 
Turizm ve Otel İşletmeciliği 
Meslek Yüksekokulu, “Kariyer 
Günleri” adı altında Double-
Tree by Hilton Malatya bün-
yesindeki Genel Müdür ve De-
partman Müdürlerini ağırladı. 
Etkinlikte konuklar, deneyim-
lerini ve oteldeki kariyer im-
kânlarını öğrencilerle paylaştı. 
Slayt gösterisi ile başlayan söy-
leşi, Hilton WordWide tanıtımı 
ile devam etti. Tanıtımda, “İlk-
lerin Şirketiyiz” sloganı ile şir-

ketin ilkleri üzerinde duruldu.
Etkinlikte, otelin akla gelen ilk 
ismi ve kurucusu olan Conrad 
Hilton’un “Dünyayı konuk-
severliğin ışığı ve içtenliğiyle 
sarmak” ilkesiyle adımını attığı 
yolda, şu an bir dünya markası 
olup öğrencilere bir örnek teşkil 
etmek amaçlı hikâyesinin anla-
tıldığı kısa bir film gösterildi.
İnsan kaynakları, iş geliştirme 
ve satış, operasyon ve finans 
konularında detaylı bilgiler ve-
ren konuşmacılar, 2014 yılında 
Malatya’da açılan “Double-
Tree By Hilton Malatya” ote-
liyle beraber bu şehre hizmet 
verdiklerini belirterek bu bağ-
lamda öğrencilerin kendilerine 
yapacakları iş başvurularının 
önemli olacağını ifade ettiler.
DoubleTree by Hilton Malatya 
Genel Müdürü Haluk Bilgi-
li İnsan Kaynakları Müdürü, 
Satış ve Pazarlama Müdürü, 
Yiyecek, İçecek Operasyon 
Müdürü, Mutfak Şefi, Kat Hiz-
metleri Müdürü ve Ön Büro 
Müdürü eğitimleri, kariyer 
geçmişleri ve deneyimleri-
ni öğrenciler ile paylaştılar.
Konuklar, DoubleTree by Hil-
ton Hotel Malatya olarak Kale 
Turizm ve Otel İşletmeciliği 
Meslek Yüksekokulu’ndaki öğ-
renciler için henüz üniversite 
okurken deneyim kazanmaları-
na, otelcilik sektörüne dair bil-
gi birikimi yapmalarına imkan 
tanıyan fırsatları kaçırmama-
ları gerektiğinin altını çizdiler.
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PATENT BİLGİLENDİRME GÜNÜ

İNÖNÜ’DE GELENEKSELLEŞEN AŞURE GÜNÜ

İ.Ü’DE PEDİATRİ GÜNLERİ 
DÜZENLENDİ

Zekiye Kurt

İnönü Üniversitesi Teknolo-
ji Transfer Ofisi tarafından 
düzenlenen “Buluşumu, Fikri-
mi, Modelimi ve Yöntemimi 
Nasıl Koruyabilirim?” başlıklı 
konferans, Hoca Ahmet Ye-
sevi Konferans Salonu’nda 
gerçekleşti. Konferansa Rek-
tör Yardımcısı Prof. Dr. İsmail 
Özdemir, Türk Patent Enstitüsü 
(TPE) Patent Uzman Yardım-
cısı Ahmet Kayaökü, akademi-
syenler ve öğrenciler katıldı.
Patent haklarının korunması 
hakkında, ülkemizde koru-
ma talep edilen buluşlar için 
Türk Patent Enstitüsü (TPE) 
nezdinde yürütülen patent ve 
faydalı model belgesi verilme 
süreci ile ilgili bilgiler veren 
Ahmet Kayaökü patent,  patent 
başvuru süreçleri, patent isteme 
hakkı, patent alınacak buluşlar, 

yıllık ücret ödemeleri, faydalı 
model, incelemeli/incelemesiz 
patent, başvuru unsurlarının 
genel fiziksel özellikleri gibi 
konularda değindi. 
Türkiye’deki patent sistemiyle 
ilgili bilgiler veren Kayaökü, 
“Patent, çok geniş bir konu. 
Birçok alt başlığı var. Son 
dönem de günümüz kilit 
kavramlarının içerisinde arge 
fikri, sermaye, inovasyon gibi 
kavramlar çok sık duyulur 
halde. 1980 senesinde toplam 
varlıkların, maddi varlıklar, so-
mut ürünler, makineler teçhiza-
tlar falan diyeyim, günümüzde 
yüzde 80’lik kısmını ciddi an-
lamda ekonomik etkisi olan 
varlıklar oluşturuyor. Maddi 
varlıklar, fikri hakların içine 
girmiş oluyor. Fikri haklar 
da insan düşüncesinin ürünü 
olan yenilik sahiplerine ver-
ilen haklar. Yani sadece sahip 
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olduğunuz bir  düşünceden,  
bulduğunuz bir fikirden dolayı 
bir hakka sahip oluyorsunuz” 
şeklinde konuştu.
Fikri hakların alt dallarına da 
değinen Patent Uzman Yardım-
cısı Ahmet Kayaökü, “Fikri 
hakların telif hakkı ve sınai 
hakları olmak üzere  2 şubesi 
var. Onlarında  da kendi içinde 
alt dalları var. Telif hakları, 
Kültür Bakanlığı Telif Hakkı 
ve Sinema Genel Müdürlüğü 
tarafından yürütülüyor. Patent 
Endüstrisi  ile bunun bir alakası 
yok. Yani edebiyat eserleri gibi 
telif hakkına konu olan  ürün-
lerin başvuruları Kültür Bakan-
lığı’na yapılıyor” ifadelerini 
kullandı.
Konferans, Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. İsmail Özdemir’in 
Patent Uzman Yardımcısı Ah-
met Kayaökü’ne plaket takdim-
iyle son buldu.

Fahri Karaman 
Şehristan Sayın

İnönü Üniversitesi’nde düzen-
lenen Geleneksel Aşure Günü 
etkinliğine ilgi büyüktü.
Üniversite öğrencileri, bu yılki 
Geleneksel Aşure Günü etkin-
liğine büyük ilgi gösterdi.
 
Üniversite yönetimi, aşure 
ikramı programını bir hafta 
öncesinden üniversitenin hem 
resmî internet sayfasından hem 
de hazırlanan afişle duyurdu. 
Merkez Kampus Mudanya 
Meydanı’nda saat 14.30’da 

Elif Erden
Erkan Çelik

Tıp Fakültesi tarafından 11.’si 
düzenlenen “Pediyatri Okulu 
Ergen Sınıfı” etkinliği, Tur-
gut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezi Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirildi. Pediyatri Oku-
lu Ana Bilim Dalı’nın düzenle-
diği etkinlik 2 gün sürdü. Açılış 
programı, İnönü Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Çocuk Sağlığı 
ve Hastalıkları Ana Bilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Hamza Kara-
biber, Çocuk Sağlığı ve Hast-
alıkları Ana Bilim Dalı Prof. 
Dr. Cengiz Yakıncı, Tıp Fakül-
tesi Dekanı Çocuk Sağlığı ve 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı 
Pediyatrik Hematoloji Bilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr Ünsal 
Özgen ve Hacettepe Üniversit-
esi Tıp Fakültesi Çocuk Sağlığı 
ve Hastalıkları Ana Bilim Dalı 
Başkanı Prof. Dr. Orhan Der-
man’ın katılımıyla gerçekleşti.
Programın açılış konuşmasını 
Prof. Dr. Hamza Karabi-
ber yaptı. Karabiber, ilk olarak 
Pediyatri Okulu’nun kuruluşu 

gerçekleştirilen, Rektör Prof. 
Dr. Cemil Çelik ile Rektör 
Yardımcılarının da hazır bu-
lunduğu etkinlikte üniversite 
öğrencilerine, akademik ve 
idari personele aşure dağıtıldı.
Aynı saatte Tıp Fakültesi Ye-
mekhanesi’nde Battalgazi 
Kampusu’nda, Malatya, Daren-
de, Arapgir ve Yakınca Meslek 
Yüksekokulu Yerleşkelerinde 
de aşure ikramı yapıldı. Aşure 
ikramının yapıldığı yerlerde, 
personelin ve öğrencilerin yo-
ğun ilgi gösterdikleri etkinlik-
ten mutlu oldukları gözlemlen-
di.

ve çalışmaları ile ilgili kısa 
bilgiler verdi. Prof. Dr. Orhan 
Derman ise katılımcılara, “Er-
genle İletişim ve IHEEADSSS 
Değerlendirilmesi” başlığı al-
tında iletişimin amacı, kitleler 
arası iletişim, iletişimde 5 ilke, 
aktif dinleme, empati, dinleme 
türleri, iletişim biçimleri konu-
larında bilgi aktardı. Fiziksel 
büyüme, psikososyal olgun-
laşma ve duygusal gelişim 
becerileri, duygularını uygun 
yolla ifade etme, başkasının 
duygusunu kabul etme, dört 
temel duygu olan ‘korku, se-
vinç, üzüntü, öfke’ konularına 
değinen Prof. Dr. Nuray Kan-
bur Adolesans, hızlı fiziksel 
gelişmenin nasıl gerçekleştiğini 
anlattı. “Ergenlerde Psikosos-
yal Gelişim” konusu ile 
Psikolog Dr. Zeynep Tüzün, 
“Ergenlerde Dermotolojik So-
runlara Yaklaşım” ile Doç. 
Dr. Serpil Şener, “Ergenlerde 
Madde Kullanımı” ile Prof. Dr. 
Birgül Cumurcu, “Ergenlerde 
Yeme Bozukluklarını” ile Doç. 
Dr. Özlem Özel Özcan sunum-
larını gerçekleştirdiler.
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